
1 
 

Punten voor de rondvraag commissie ED de dato 18 september 2024 
 
Fractie Vraag 

 
AB --- 

 
VSP Inzicht financiën Kerststad Valkenburg 

Tijdens een eerdere commissievergadering vroegen wij al om inzicht te krijgen in de financiën betreffende Kerststad Valkenburg. Gaarne 
ontvangen wij dan ook het financieel overzicht van de Stg. Kerststad over het jaar 2023. Tevens zouden wij het op prijs stellen als wij de 
begroting voor 2024 zouden mogen inzien.   

 
PGP Vervolg kick-off structuurversterkende economie 

In juni heeft de themasessie kick-off structuurversterking economie plaatsgevonden.  
• Kan de wethouder ons vertellen of er vervolgstappen gepland staan in dit traject en welke dat zijn? 
 
Voormalig actiepunt ED 19 Vakantiehuisjes 
Tijdens de CIE ED in maart 2024 hebben wij een rondvraag gesteld over voormalig actiepunt ED 19 Vakantiehuisjes. Deze vraag zou schriftelijk 
beantwoord worden. Dit is uiteindelijk niet gebeurd met als reden dat het de ambtenaren op dat moment te veel tijd zou kosten. Wij hebben 
daar begrip voor opgebracht.  
Op 9 juli hebben wij deze vraag nogmaals via de griffie gesteld met een aanvullende vraag. Hier zouden wij uiterlijk half augustus een respons 
op krijgen. Omdat we geen reactie hebben mogen ontvangen, stellen wij bij deze de vragen nogmaals in deze rondvraag. Voor de helderheid. 
Het gaat ons niet om een uitgewerkt overnachtingsbeleid. Het gaat ons om informatie over dit belangrijke dossier om een beeld te krijgen. 
 
We krijgen graag een overzicht van de verschillende campings/huisjesparken in Valkenburg met daarbij benoemd of het kampeerterrein 1 of 2 
locaties betreft. Ook krijgen we graag de bevestiging dat permanente huisjes/chalets binnen de bestemmingsplannen werkelijk niet mogelijk 
zijn in de toekomst. Dit om te voorkomen dat er bij nieuwe plannen toch verdere chalettisering optreedt omdat de bestemmingsplannen hier 
wel ruimte aan bieden. Ook horen we graag of er bij de gemeente verdere aanpassings- of uitbreidingsplannen bekend zijn. Daarnaast staat er in 
de stukken (iBabs - Vergaderen met inhoud) dat er in onze gemeente 180 tweede huizen (toeristische accommodaties op campings en 
bungalowparken) zijn die zich op een vakantiepark bevinden.  
• Wat is de verdeling van de aantallen over de parken? 
 

VVD ---  
 

CDA 
 

Pilotproject Lindenlaan 
U heeft ons eerder gemeld dat u als gemeente bezig bent met een pilotproject rondom de Lindenlaan in ons centrum.  
• Kunt u ons daar een stand van zaken van geven?  
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Economische structuurversterking Valkenburg aan de Geul 
Afgelopen juni hebben wij als gemeenteraad een eerste themasessie gehad rondom economische structuurversterking Valkenburg aan de Geul. 
Een voor ons zeer belangrijk onderwerp. Daarbij hebben wij ook invulformulieren ingevuld en een uitgebreid gesprek gevoerd.  
• Wat is de stand van zaken op dit moment en wanneer kunnen wij vervolgresultaten verwachten? 
 
Herinneringsborden 
Zijn de vijf herinneringsborden definitief terug geplaatst of worden deze tocht weer verwijderd, en op welke termijn zou dat dan gebeuren? 
Graag iets meer informatie hierover. 
 

 


